
 
Referat fra Hotelrådsmødet den 25/4/19 

 

Referent: Rebekka 

Tilstedeværende: Liselotte, Eigil, Michael, Ingrid, Hanne, Christen, Hege, Inger,  

Fraværende: Elisabeth 

 

A. Hotelrådet konstituerer sig 

 Michael fortsætter som formand 

 Ingrid Rønne tager over for Inger på næstformandsposten 

B. Hotelstatus og rundvisning i huset 

 Venter til næste gang med at lave runden, hvor Elisabeth også er her 

 Vi fortsætter optimeringen af Hotellet 

C. Evaluering af årsmødet 

 Oplægget med Kim får ros – men der var for lidt tid til at snakke. Kim talte for længe, så 

folks engagement ikke blev brugt til fulde. 

 Antallet var øget med mange deltagere ift. sidste årsmøde 

 God blanding af det formelle, noget at spise og drikke og hyggeligt samvær 

 Folk tilmeldte sig, men nogen kom ikke alligevel 

 Det foreslås at benytte samme form næste år. 

D. Drøftelse af kommende opgaver og strategi 

 Ansøgninger (fx vil Rønde Kunstforening gerne søge til et foredrag om Per Kierkeby) 

 En proces omkring visioner og handleplaner (hvad vil vi og hvordan kommer vi derhen) 

 Kombination mellem ’køb lokalt’ – fx kunstnere - (Handelsstandsforeningen) og Peitersen 

projektet 

 På næste møde skal Peitersen-projektet på dagsorden 

 Michael og Rebekka laver et oplæg til en procesplan til næste møde 

E. Evt. 

 Regningen fra brug af teatersalen skal helst komme så hurtigt som muligt. 

Rebekka sender regningen ud ASAP. 

 Cafeen bliver brugt til gennemgang – det er et problem når man holder møde. 

Rebekka laver ’vær stille’ skilte, man kan bruge for at undgå forstyrrelser. 

 Der bestilles sandwich til næste møde. 

F. Næste møde planlægges til den 28. maj 2019, kl. 16-19 på Hotellet 

 

 


